
 

 

Referat møde i TennisNetværk Nord 

Foreninger i Frederikshavn, Hjørring og Brønderslev Kommuner 
 

Tid: Tirsdag, den 13. september 2022 kl. 17:00-21:10 

Sted: Skagen Tennisklub, Drachmannsvej, 9990 Skagen 

Deltagere: Brønderslev: Else Simonsen 

  Anette Aggerholm 

BTI: Jette Pedersen 

Dronninglund: Erik Nielsen 

Hirtshals: Lis Haack 

SEIF Tennis: Anders Kajgaard 

  Lindy Nielsen 

Sindal: Arne Vestergaard 

Vrå: Martin Brinkman 

  Claus Winther Knudsen 

Brønderslev Kommune: Sofie Sandgren Birk 

DGI: Lars Elkjær 

DGI Nordjylland: Jørgen Nørgaard 

Næste møde: Onsdag den 15. marts 2023 i BTI Tennis 

Kopi til: Klubber under TNN, Foreningskonsulenter i Kommunerne, DGI, JTU, DTF. 

 

 

Ad. 1.  Velkomst 
 Velkommen og særlig velkommen til Claus (vrå), Anders (Nielstrup), Lis (Hirts-

hals) og ikke mindst Sofie (Brønderslev kommune), som er med for første gang. 

Tak til Bente og Skagen Tennisklub for værtskabet  

 

Kort præsentationsrunde aht. de nye deltagere  

 

 Jørgen informerede om, at der ville blive indkaldt til padelnetværksmøde den 

12.10, så dette møde havde fokus på tennis. 

  



 

Side 2 

Ad. 2.  Siden sidst – klubrunde 
SEIF Tennis: Fantastisk sæson 

3 nye bestyrelsesmedlemmer 

Målet i bestyrelsen var at få opgraderet klubbens område og 

de fysiske rammer, hvilket var lykkes bl.a. med nogle opgrade-

ringer i klubhuset og etablering af et udeområde ved klubbens 

tre tennisbaner. 

Succesfuld træning med god opbakning og effekt. 

Klubben har fokus på seniorområdet, da der er udfordringer 

med ungdomstrænere, men også logistik ifht. transport grun-

det klubbens beliggenhed. 

Klubbens har mulighed for at spille indendørs i en lokal idræts-

hal. 

 

BTI: Tematræning 15.5 

Doubleturnering for seniorer +45/+60 

 - Tannisbugt Open 

 - 29 hold tilmeldt 

 - God opbakning fra sponsorer 

 - Gentages i uge 23 i 2023 

Nye lysmaster er et større projekt end forventet, men de er 

forhåbentligt snart på plads. 

Der er ført vand ud til banerne 

2 mix-hold tilmeldt, men der er udfordringer med indberetning 

af resultater, som er sendt til Andreas/JTU! 

2 padelbaner i støbeskeen – der arbejdes med finansiering, da 

det er en del af større projekt. 

Pt. ca. 70 medlemmer og klubbens økonomi er ok. 

Der spilles hele året. 

 

Dronninglund: Klubben har haft en rivende udvikling siden etablering af to 

padelbaner forår 2021 med en fordobling af medlemstallet. 

Grusbane omlagt til kunstgræs så der er mulighed for helårs-

spil. 

Åben skole i samarbejde med Brønderslev Kommune fungerer 



 

Side 3 

rigtig godt og der følges nu op med et lærerkursus. 

60+ intro i padel med stor succes, også i samarbejde med 

Brønderslev Kommune 

Team Fred-forløb 

Lærerforløb ifht. padel og skumtennis i samarbejde med Brøn-

derslev Kommune 

 

Brønderslev: Klubben har 4 grusbaner, heraf 2 med lys og 2 padelbaner 

125 års jubilæum i år 

132 tennismedlemmer 

140 padelmedlemmer 

Af disse er 55 både tennis og padel 

Voksenintro 

Juniortræning med ekstern træner 

2 turneringshold 

Tematræning med instruktør fra DGI 

Fast spil sammen 4x om ugen 

Nyt med pay&play for tennis – som i forlængelse af padel 

Samarbejde med Brønderslev Gymnasium samt Nordjyllands 

Idrætshøjskole 

Klubben har også deltaget i speeddating med skolerne, men 

der er desværre ikke kommet noget konkret ud af det. 

Mulighed for indendørsspil i to kommunale haller 

 

Vrå: Ny bestyrelse, hvilket har givet lidt omvæltninger 

Etableret bookingsystem online med medlemsadministration 

Klubmesterskaber med succes 

2 hold tilmeldt holdturneringen 

2 tennisbaner 

Samarbejde med øvrige foreninger mhp. Aktivering af de unge 

m.fl. i Vrå. 

Der arbejdes på etablering af 2 indendørs padelbaner og 1 

udendørs med afsæt i ICV. 

Klubben har pt. ca. 55 medlemmer. 

 



 

Side 4 

Hirtshals: Stor udskiftning i bestyrelsen, som har brugt meget energi på 

at få organiseret klubben 

Der mangler unge mennesker – klubben består af mange ældre 

Der drømmes om padelbaner 

Godt samarbejde med skolerne gennem Erik Jan, men effekten 

udebliver. 

 

Skagen: Medlemstallet er fordoblet grundet padel i 2021 med et lille 

fald i 2022. Dette hænger også sammen med en stramning af 

regler for husstandsmedlemskab 

Skaw Open giver 55.000 kr.  

Udlejning på ca. 100.000 for tennis og padel 

Padelbane 2 etableres 

Generelt en god økonomi 

4x tematræning i løbet af sæsonen 

Positiv opbakning fra de nye medlemmer 

Mangler juniorer 

Bente meddelte, at hun gik på tennispension  

 

Sindal: Arne fortalte om kontingentsatser, som var 800 kr. for tennis 

eller padel og kr. 1.200 for et kombimedlemskab 

Få juniorer 

Padel har øget medlemstallet og der arbejdes på at skaffe 

midler til en ekstra bane. 

 

Ad. 3. Hvordan kan vi udvikle netværket?  Kan vi  

Hvordan kan vi gøre hinanden stærkere? få en  

Hvordan kan vi understøtte hinanden? synergieffekt  
 

 Gruppen drøftede vigtigheden af netværk og der var opbakning til at fortsætte. 

Her opfordredes til, at der blev lavet fælles padel og tennis netværksmøde, da 

der blev oplevet en stor forskel mellem tennis og padel og ønsket om en inte-

gration mellem tennis og padel, og der ville kunne være en gevinst ved fælles så 

tennis kunne lære af padel og omvendt. 



 

Side 5 

 

 Der blev kort drøftet om foreningskonceptet var udfordret med indtog af pa-

del, hvor kulturen gik meget på at komme og gå igen, hvorimod tennis var mere 

sociale og ofte blev hængende lidt længere. 

Der skal derfor i foreningerne være fokus på at integrere padelspillerne i højere 

grad, men samtidig have fokus på, at de skal være forandringsvillige. 

 

Ad. 4. Aktiviteter i oktober 2022 - april 2023 

 I den forløbne periode siden seneste netværksmøde har der været lidt forskel-

lige aktiviteter, som tematræning. 

 Vi havde talt om at lave et juniorarrangement i Brønderslev med afsæt i at få 

samlet nogle juniorer til fællestræning, men desværre blev det ikke aktiveret. 

 

 Jørgen orienterede om det forestående pickleball-kursus den 9.10 i Vrå og op-

fordrede til tilmeldinger, da det kunne være en god ekstra aktivitet i indendørs-

sæsonen som supplement til evt. skumtennis. 

Link til arrangement: 

 

Trænerkurser: 

Vrå har to potentielle deltagere, men de øvrige klubber havde ingen pt. så Jør-

gen opfordrede til at melde sig til de nationale. 

Der overvejes fortsat om der kan lave lokale kurser. 

 

 Åbne aktiviteter: 

Der var mulighed for at søge tilskud hos JTU til gennemførelse af lokale aktivi-

teter jf. Lars. Der forsøges arrangeret 2 doubletræf i Hjørring. Jørgen kontakter 

Hjørring Tennisklub. 

 

 

Ad. 5. Frivillighed – hvad kan vi gøre 

 Jørgen introducerede DGIs fokuspunkt med frivillige og fortalte om projektet 

der igangsættes inden længe. Første kommunale møde for alle idrætsforeninger 

er lagt i kalenderen i Brønderslev Kommune den 10. november i Hjallerup. 
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Invitation følger snarest. Der kommer tilsvarende møder i Frederikshavn og 

Hjørring kommuner. 

 

Ad. 6. Nyt fra DGI, DTF og JTU 
 Der blev spurgt ind til en afklaring på medlemsskabsproblematikken. 

Jørgen informerede om, at han fra den politiske tennisledelse i DGI havde fået 

meddelelse om, at den nuværende ordning ville blive forlænget til også at 

gælde i 2023. 

 SIDSTE: 

Ovenstående meddelelse har desværre vist sig ikke at være helt dækkende for 

hvad der pt. sker, og hvor det ender henne. Der arbejdes fortsat på at lande en 

fælles løsning for medlemskab. Så snart der er en afklaring vil den blive meldt 

ud til alle foreninger. 

 

Ad. 7. Eventuelt, herunder næste møde 

 Fælles medlemskab af flere foreninger – gæstespil 

Der blev drøftet om der kunne lave en ordning således, at medlemmer af 

en gruppe foreninger kunne lave en aftale om spil til reducerede priser. 

Jette og Arne fortalte om ordningen med halvt kontingent i BTI og Sindal, 

Hirtshals havde tidligere været med. 

Punktet med på næste netværksmøde. 

 

Martin fortalte om Vrås ønske om at sælge sit tennistæppe og lovede at 

sende deres salgsopslag rundt i relevante grupper. 

 

Sofie opfordrede alle klubber til at have en god dialog med deres for-

eningskonsulenter i kommunerne og huske at der ofte er forskellige puljer 

som understøtter forskellige aktiviteter økonomisk. 

 
2022.09.19 / JN 


